

Styrelsemöte -Skövde Brukshundklubb
Klubbstugan
2024-03-05

Närvarande: *Pelle Teike, Maria Lögdlund, Lennart Strömberg, Ulla Malmgren, Karin Johansson, Gunnar Hammarbäck, Håkan Thool,*

Anmäld frånvaro: *Yvonne Bäckström och Jessica Häggblom.*

1; Mötet öppnas och alla hälsas Välkomna av Pelle Teike

2; Dagordningen godkänns.

3; Föregående mötesprotokoll går igenom och godkänns.

4; Ekonomirapport. Ekonomin redogörs av Gunnar Hammarbäck och den är under kontroll och i balans.

5; Rapporter från styrelsen och kommittéer

- Olika kommittéer har kommit igång
 - Temakvällar är klara, Parkour är ingen dag bestämd än, inte heller för Hoopers
 - Tävlingskommitté har genomfört ett möte. Alla 10 spåren kring skjutfältet utmed ringvägen, planeras vara klara till spårtävlingen 20/4.
 - Köskommittén rullar på som vanligt.
 - Utställningskommittén är ny och har inget att rapportera än.
- Lennart redovisar statistik över hur länge medlemmar stannar kvar i klubben. Hur skall vi jobba vidare med detta?

6; Skrivelser

- Styrelsen diskuterade hur våra representanter till distriktsmötet bör rösta.
- Det skall vara en medlemskväll på Hööks i Skövde. Pelle skall höra om det finns intresse att medverka där.
- Vi har fått en inbjudan till en Skatekurs med hund 9-10/3.

7; Ärenden

- Att Göra listan för styrelsen, stämdes av till hälften. Fortsätter nästa möte.
- Studiefremjandets friluftsdag den 8/6.
8 st LSS-elever med assistenter totalt 11 personer vill låna Klubbstugan denna dag från 9:30 – 16:00. Ulla meddelar dem att det är okay.
- Årshjul för styrelsen bordläggs till nästa styrelsemöte.
- Vägunderhåll av tillfartsvägen till klubbstugan.
 - Styrelsen beslutar att Lennart kontaktar Stellan Andersson för väghyvling enligt lämnat förslag.
- Brandskydd av klubbstugan.
 - Pelle tar upp detta med Kåre och Lennart.
- Investering av matta till utbildningsrummet/ konferensrummet.
 - Vi skall titta på en matta liknande den som de har i Mariestad och då även undersöka kostnad för hopfällbara bord som lätt kan fällas ihop och ställas undan. Karin undersöker detta.

- Aktivitetskvällar. Sätta datum och vem planerar:
 - Datum blir **11/4 17:00 samt 16/5**. Planeras av Pelle, Lennart och Gunnar. Städning av stugan sker samma dagar in och utvändigt.
 - Städning av stugan inför vårens aktiviteter.
 - Se förra punkten
 - Medlemsmöte i Maj.
 - Medlemsmöte bestäms till den 23/5 kl 19:00.
 - Skyddsträning beslutas som anordnad verksamhet i klubben.
 - Beslut tages via mail när träningsgruppen fastställts. Lennart återkommer med beslutsförslag och namn på deltagare i skyddsgruppen.
 - Styrelsen beslutar rekommendera att Jörgen Odh får deltaga i distriktets utbildning av tävlingsfiguranter avseende svenskskydd.
 - En medlem utanför styrelsen som vill vara med i styrelsens Messengergrupp. Styrelsen beslutar ja till detta.
 - Inköp av en uppsättning Rallyskyltar beslutas.
 - Medlem som önskar gå specialsöksutbildning?
 - Inget beslut
 - Styrelsen beslutar godkänna att Sara Lundin får gå domarutbildning i bruks.
- 8; Dialogfrågor
- Månadsinformaton Mars månad. Tips till innehåll sökes. Sänd till Lennart.

9; Övriga Frågor

- Inköp i årsbudgeten
 - Det som är beslutat på årsmötet får införskaffas utan ytterligare beslut. Investeringar utöver det som är beslutat på årsmötet tas upp på ordinarie styrelsemöten.
- Lägesrapport Kommundialogen
 - Kommunen har nu lovat höra av sig i närtid. Vi avvaktar ett par veckor.
- Lägesrapport eluttag husvagn.
 - Sjögerstad El har lämnat offert på installationen. Vi avvaktar besked om hur Sjögerstad El kan bidra för att sänka kostnaden. De har lovat återkomma.
- Grevagården Nattvakter: de har frågat om vi kan vara behjälpliga med att vara nattvakter. Karin kollar och återkommer när hon fått mer information.
- Klubben har ett antal officiella mailadresser, vem har koll på dem?

10; Nästa möte

- Mötesdagar Onsdag 3/4, Måndagar 6/5 och 3/6. Tid 18:00

11; Mötet avslutas.

Pelle Teike
Ordförande


Håkan Thool
Sekreterare
